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Protokół Nr XXVI/ 2016 

Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 21 grudnia 2016 roku 

w sali 109 Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 
 

 O godz. 15.30 odbyło się spotkanie opłatkowe. 

Sesję rozpoczęto  21 grudnia br. o godzinie 16.20, zakończono o godzinie 19.00. 

 

Obrady XXVI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzyła Przewodnicząca 

Rady Małgorzata Osuch, która powitała radnych i zaproszonych gości.  

 

Rada obradowała w osobowym składzie19 na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, 

przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Protokół XXV sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z 30 listopada  2016 roku został 

przyjęty jednogłośnie – 19 za.  
Wicestarosta M. Piechocki zgłosił  poprawkę  do porządku obrad XXVI sesji Rady 

Powiatu. 

Na podstawie § 15 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego wnoszę o 

zmianę w porządku obrad XXVI Sesji Rady Powiatu poprzez dodanie: 

pkt.  11 a  w  następującym   brzmieniu: 

„Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2016-2032. 

oraz  sprostowanie  brzmienia pkt.  13 porządku sesji: 

„Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Powiatu Wągrowieckiego na lata „2017 - 2032”. 

W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad  

z proponowaną  zmianą. 

Rada stosunkiem głosów 19 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych przyjęła 

następujący porządek obrad:  

 
1. Sprawy regulaminowe: 

1.1 )  otwarcie sesji, 

1.2 ) stwierdzenie kworum, 

1.3)  przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji. 

 2.  Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad i przyjęcie porządku . 

 3.  Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 

 4.  Sprawozdanie Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu  między   

      Sesjami.  

 5. Informacja  z prac komisji Rady  o pracy między posiedzeniami sesji oraz  

     podsumowanie działalności komisji  za 2016 rok. 
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 6. Informacja na temat planu rozwoju Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu z  

     uwzględnieniem ewentualnych zagrożeń organizacyjno-finansowych. 

 7. Informacja z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu za 2016 rok. 

 8. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady  

     Powiatu  na 2017 rok. 

 9. Podjęcie uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych  

     szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek  

     oświatowych funkcjonujących w Powiecie Wągrowieckim 

10.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do dokonania kontroli w Zespole Opieki  

     Zdrowotnej w Wągrowcu. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego  

     na 2017 r. 

11a .Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu  

       Wągrowieckiego na lata 2016-2032. 
12.Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej  Powiatu Wągrowieckiego  

     na 2016r.  

13.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  

     Powiatu Wągrowieckiego na lata 2017 -2032 . 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na   

     2017 rok; 

            1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej przez Zarząd Powiatu lub osobę  

                 upoważnioną, 

            2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

            3) przedstawienie opinii Komisji o projekcie budżetu, 

            4) przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu budżetu, 

            5) dyskusja, 

            6) podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

15.Interpelacje i zapytania. 

16.Wnioski, oświadczenia radnych  i wolne głosy. 

17.Zakończenie obrad XXVI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 

Jak wyżej. 

 
Ad 2  

Jak wyżej. 

 

Ad 3 
Przewodnicząca Rady Małgorzata Osuch poinformowała o pracy między sesjami 

/wg załącznika nr 3 do protokołu/. 

 

Ad 4 

Starosta T. Kranc poinformował radnych o pracy Zarządu między sesjami Rady 

Powiatu Wągrowieckiego.  

Zapytań nie zgłoszono 



 

3 

 

Informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi ona 

załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju 

Powiatu, Wiesław Ewertowski przedstawił informację z działalności Komisji               

w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia. Komisja 

analizowała projekt budżetu powiatu na 2017 rok, podsumowała pracę komisji za 

2016 rok oraz przyjęła propozycje do planu pracy komisji na 2017 rok. Komisja 

ponadto opiniowała materiały na sesję. Przewodniczący komisji złożył sprawozdanie 

z działalności komisji, które jest załącznikiem nr 5 do protokołu.  

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, Grzegorz Owczarzak 

przedstawił informację z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja 

w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, gdzie analizowała projekt budżetu powiatu na 

2017 rok, podsumowała swoją pracę za rok bieżący. Komisja opiniowała materiały 

na sesję. Przewodniczący złożył także sprawozdanie z działalności komisji w roku 

2016, które jest załącznikiem nr 6 do protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki, Andrzej Bielecki 

przedstawił informację w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1 

posiedzenie, gdzie oceniła projekt budżetu powiatu na 2017 rok w zakresie działania 

komisji, podsumowała pracę w 2016 roku oraz ustaliła plan pracy komisji na rok 2017. 

Komisja ponadto opiniowała materiały na sesję. Przewodniczący złożył także 

sprawozdanie z działalności komisji w roku 2016.Sprawozdanie jest załącznikiem nr 7 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy, Tadeusz 

Synoracki przedstawił informację z działalności komisji w okresie międzysesyjnym. 

Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie. Komisja podsumowała swoją pracę za 

2016 rok oraz przyjęła  propozycje do planu pracy komisji na 2017 rok. 

Sprawozdanie z działalności komisji  w 2016 r., jest załącznikiem nr 8 do protokołu. 

 

Ad 6 

P. Bury, dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu przedstawił informację na 

temat planu rozwoju Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu z uwzględnieniem 

ewentualnych zagrożeń organizacyjno-finansowych. Dyrektor  dość szczegółowo 

przybliżył temat , który  był omawiany  na poszczególnych komisjach stałych Rady 

Powiatu. 

Radny G. Owczarzak zgłosił zapytanie dotyczące  sytuacji ekonomicznej w szpitalu,  

czy nowo zawarte kontrakty dają nadzieję na oszczędności w tym zakresie?. 

Dyrektor ZOZ  w dość obszernej odpowiedzi wyjaśnił m.in.:, że w przyszłym roku nie 

należy spodziewać się sytuacji, że będą oszczędności. Jest to spowodowane w dużej 

mierze sytuacją dostosowującą do wymaganych standardów. Obecnie nie  zawieramy 

nowych umów, a aneksujemy kontrakty, te które  były podpisane  już w 2011 roku.  
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Będziemy starać się umniejszać zadłużenie. Od stycznia mogę zrezygnować z 

powoływania zastępców ordynatorów. Chcę powiedzieć, że tam gdzie można było w 

tym krótkim czasie administracyjnie i wewnętrznie dokonać  analizy i przeglądu   

zostało zrobione. Stawki w szpitalach powiatowych są zróżnicowane. Obawiam się, że  

w roku następnym ZOZ na pewno nie wyjdzie na zero (…). 

 

Radny P. Pałczyński zgłosił zapytania i prosi o  uściślenie odpowiedzi. 

Pierwsze pytanie związane jest  z brakiem jednego z  ordynatorów na jednym z 

oddziałów  i proszę o uściślenie odpowiedzi , co do zmiany funkcjonowania oddziału. 

O jaki oddział chodzi?. 

Dyrektor ZOZ-u wyjaśnił, że chodzi o oddział  wewnętrzny i w dniu dzisiejszym  już 

został rozpisany konkurs na to stanowisko. 

 

Radny P. Pałczyński drugie pytanie dotyczy  ograniczenia wypłat z  ZFŚS, chcę zapytać 

jak to wygląda, ponieważ budzi  kontrowersje wśród załogi i mam   prośbę  by w miarę 

możliwości nie ograniczać tych świadczeń dla osób najniższego szczebla. 

Dyrektor P. Bury wyjaśnił, że z załogą musimy podjąć pewną wspólną kwestię.                      

Jest  bliska idea solidaryzmu, ale chcę wyjaśnić że środki,  które należą się 

pracownikowi  są to środki pracodawcy dla pracowników, które mogą , a nie muszą być 

wypłacone i w tym zakresie  załoga wymaga pewnej edukacji. Muszą być środki 

zabezpieczone na sytuacje nadzwyczajne i szpital musi mieć środki. Decyzja czy 

ograniczyć odpis jeszcze nie zapadła natomiast ona zapadnie jeszcze w tym roku. 

 

Starosta T. Kranc  w swoim wystąpieniu podkreślił , iż w zestawieniu zamierzeń  i 

inwestycji szpitala  17,5 mln jest to kwota znacząca  i wymuszająca działania 

oszczędnościowe w innych dziedzinach, za realizację  których  odpowiada Powiat 

Wągrowiecki. Kwota zadłużenia szpitala, która  się pojawiła jest duża i przeraża, ale nie 

spłacamy kar , a  spłacamy kwotę  za niespełnianie  standardów. Może  faktycznie  w 

przyszłym roku uda się zmniejszyć  zadłużenie. 

Panie dyrektorze mam nadzieję, że pracownicy szpitala nie raz pokazali, że potrafią  i  

zrozumieją potrzeby  oraz  są w stanie wyrzec się pewnych  przywilejów kosztem 

ustabilizowania się sytuacji finansowej i zachowania miejsc pracy. Mam nadzieje że rok 

2017 dla szpitala będzie rokiem szczęśliwym. 

 

Przewodnicząca Rady  wyjaśniła  dlaczego  temat ten  jest przedmiotem obrad 

dzisiejszej sesji. Przypominała, że w planie pracy Rady  w 206 roku  był zaplanowany 

w miesiącu lipcu, ale w wyniku zawirowań  z sytuacją  dyrektora ZOZ-u ,został 

wprowadzony na dzisiejszą sesję, dziękując  jednocześnie obecnemu dyrektorowi za 

podjęcie się tematu  w tak krótkim czasie  od chwili objęcia funkcji dyrektora, życząc  

dalszych udanych rozwiązań w kwestii rozbudowy i  dosprzętowienia szpitala oraz  

pomyślności i lepszych warunków.  

Dyrektor ZOZ dziękując za życzenia powiedział m.in. , że przede wszystkim rozbudowa  

i dosprzętowienie to szansa dla szpitala. 

  

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

Informacja została przyjęta i stanowi ona  załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad 7 

Andrzej Wieczorek, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 rok. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Informacja jest załącznikiem nr 10 do protokołu. 

 

Ad 8 

Andrzej Wieczorek, przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt planu pracy 

Komisji Rewizyjnej, a Przewodnicząca Rady Powiatu, M. Osuch przedstawiła uchwałę 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 

 
Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2017 rok głosowało: 14 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się /nieobecni radni              

Ł. Wachowiak, M. Liske, J. Bielawski, K. Migasiewicz, T. Kranc/. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9 

E. Szulc, po. kierownika Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu zreferowała projekt  

uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o 

uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek oświatowych 

funkcjonujących w Powiecie Wągrowieckim 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 15 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek 

oświatowych funkcjonujących w Powiecie Wągrowieckim głosowało: 16 - za,                           

0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się/ nieobecni radni Ł. Wachowiak, M. Liske,                      

J. Bielawski/.  

 
Uchwała  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o 

uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek oświatowych 

funkcjonujących w Powiecie Wągrowieckim stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

 

 



 

6 

 

Ad 10 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do dokonania kontroli w Zespole Opieki  

Zdrowotnej w Wągrowcu. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie upoważnienia  do dokonania kontroli w Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało: 18 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących 

się/nieobecny radny Ł. Wachowiak/. 

 
Uchwała w sprawie upoważnienia do dokonania kontroli w Zespole Opieki  

Zdrowotnej w Wągrowcu  stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego 

na 2017 r. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Wągrowieckiego na 2017 r. głosowało: 18 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się             

/ nieobecny radny G. Owczarzak/. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego na 2017r., 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

  

Ad 11 a 

Skarbnik Powiatu, D. Królczyk omówiła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wągrowieckiego na lata 2016 – 2032. 

 
Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18  radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wągrowieckiego na lata 2016 – 2032 głosowało: 18 - za, 0 - przeciw, 0 – 

wstrzymujących się / nieobecny radny J .Springer /.  

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2016 – 2032 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad 12 

Skarbnik Powiatu, D. Królczyk omówiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Wągrowieckiego na 2016 rok wraz z autopoprawką. 

 
Zapytań nie zgłoszono. 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wągrowieckiego na 

2016 rok głosowało: 19 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się od głosu. 

 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wągrowieckiego na 2016 rok stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
Ad 13 

Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wągrowieckiego na lata 2017 – 2032. 

 
Skarbnik Powiatu, D. Królczyk przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do projektu uchwały. Opinia jest załącznikiem nr 17  do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu, D. Królczyk przedstawiła autopoprawkę do projektu    uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2017 – 2032. 

 

Nie zgłoszono zapytań. 

Przewodnicząca Rady Powiatu, M. Osuch ogłosiła przystąpienie do głosowania nad 

całością dokumentu: przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2017 -2032 wraz z autopoprawką.  

 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wągrowieckiego na lata 2017 - 2032 głosowało: 18 - za, 0 - przeciwnych, 

0 - wstrzymujących się od głosu / nieobecny radny A. Bielecki/ . 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wągrowieckiego na lata 2017 - 2032 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 14 

ad. 14.1 
Przewodnicząca Rady M. Osuch zapytała radnych, czy jest potrzeba szczegółowo 

omawiać przedmiotowy projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu 

Wągrowieckiego na 2017 r., wraz z autopoprawką, który  Skarbnik Powiatu,                       

D. Królczyk  szczegółowo omawiała na posiedzeniach komisji stałych Rady 

Powiatu. 
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Radni wyrazili wolę, iż nie ma potrzeby szczegółowo referować, tym bardziej że 

przedmiotowy projekt uchwały każdy radny otrzymał i można było się z nim 

szczegółowo zapoznać. 

 

ad. 14.2 
Skarbnik Powiatu, D. Królczyk przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do projektu budżetu. Opinia jest załącznikiem nr 19 do protokołu. 

 

ad. 14.3  

Przewodniczący Komisji Finansów, W. Ewertowski przedstawił opinię Komisji           

o projekcie budżetu, która jest załącznikiem nr 20 do protokołu.  

 

ad. 14.4  

Skarbnik Powiatu, D. Królczyk przedstawiła autopoprawkę do projektu budżetu w 

sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2017 r., która zawiera 

zmianę klasyfikacji budżetowej oraz odpowiednie zapisy w paragrafach . 

 

ad. 14.5 
Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję nad proponowanymi 

poprawkami i ich przegłosowanie. 

 

Radny G. Owczarzak  przedstawił opinię o projekcie budżetu na 2017 rok  Klubu 

Platformy Obywatelskiej. Projekt nie jest perfekcyjny chociażby w zakresie 

inwestycji drogowych . Rada  podejmuje długo oczekiwane zadania drogowe, czy 

tymi zadaniami i realizacjami wyczerpiemy oczekiwania, które zgłaszają 

mieszkańcy - nie. Wiemy że w dziedzinie dróg są największe potrzeby i  

oczekiwania. Najdalej nam do tego ideału. Dzisiaj drogi powiatowe nie są najgorszej 

jakości , odstają one od standardów gminnych i wojewódzkich, ale  sieć drogowa 

jest bardzo duża , środki są niewystarczające i dlatego występujemy o środki 

zewnętrzne oraz prosimy samorządy gminne o pomoc w realizacji tych zadań. Są 

duże oczekiwania i powoli próbujemy je realizować.  

Drugi przykład  w sprawie finansów to  jest szpital powiatowy, szykujemy wielką 

inwestycję robimy  działania,  gdzie szpital będzie nowoczesny i dostosujemy do 

standardów, ale cieniem kładzie się ujemny wynik  i strata finansowa. To psuje 

troszkę obraz. Trzeba stwierdzić że budżet jest odpowiedzią na najważniejsze 

potrzeby i najważniejsze zadania w związku z powyższym radni klubu PO popierają 

ten budżet 

 

Radna K. Urbańska , pozwolę odnieść się do projektu budżetu. Dzisiaj miałam 

okazje w Urzędzie Gminy być obecna przy uchwalaniu budżetu gminy . 

Myślę, że żaden budżet ani teraz ani na przyszłość nie spełni oczekiwań, które 

samorządy chciałby realizować . Uważam, że spięcie budżetu nie jest łatwe. 

Chciałabym pogratulować p. Skarbnik i Zarządowi za spięcie tego projektu. 

 



 

9 

 

Radny P. Pałczyński, przedstawił stanowisko Klubu Radnych SLD  nie należymy  do  

koalicji, ale jesteśmy w koalicji na rzecz rozwoju  samorządu wszystkich 

mieszkańców na rzecz rozwoju powiatu. Wstrzymaliśmy się za poparciem uchwały 

w sprawie emisji obligacji,  to  teraz powinniśmy być konsekwentni i  też się 

wstrzymać od głosu, ale będziemy za poparciem tego budżetu, mimo że nie jest on 

doskonały. Korzystając z okazji  uwzględniliśmy w tym  budżecie kwotę 2,3 mln zł, 

na rozbudowę ul. Antoniewskiej w Skokach, dzisiaj wiemy że tych 2, 3 mln nie 

otrzymamy i realizację inwestycji stawiajmy pod znakiem zapytania. Mam nadzieje 

że ten głos dotyczący wyników odwołania i Mój głos w protokole zostanie  

uwzględniony.  

 

Radna  H. Sobota,  Ja pomimo swoich wątpliwości  wstrzymałam się w pewnym 

momencie od głosu w sprawie emisji obligacji , ale w tym momencie  będę głosowała 

za budżetem. 

 

Radny A. Wieczorek w imieniu Klubu  SW 2000, dziś będziemy głosować za 

przyjęciem budżetu.   

 

Starosta T. Kranc podziękował  za opinie  i powtórzył  informację o brakach jakie są 

w budżecie  tworzące niedoskonałości Naszego budżetu na 2017 rok. Budżet 

oświaty, ponosimy koszty dodatkowe  licząc ,że w na drugi rok subwencja zostanie 

zwiększona chodzi o  MOS. Szpital to jest druga kwestia.   

Ul. Antoniewska w Skokach , Ja się z radnym zgadzam, ale  korespondujemy z 

włodarzem gminy Skoki i w tym momencie  nie będziemy burzyć naszych budżetów 

tzn. gminy Skoki i  powiatu. Czekamy na rozstrzygnięcie Naszego odwołania. 

Czekamy za opinią wydaną  przez Wojewodę  i czekamy na przetargi. Różna jest 

sytuacja finansowa samorządów w Wielkopolsce.  Na dzień dzisiejszy stanowisko   

gm. Skoki jest następujące o  powtórzenie wniosku  w roku następnym. Następnym 

problemem jest pomoc społeczna i zabezpieczenie środków. To są zadania, które 

czekaj nas wszystkich Wysoką Radę.  

Ja i Zarząd zapewniam, że postaramy się  realizować te zadania. Musimy oszczędnie 

i racjonalnie gospodarować i te braki być może uda się Nam uzupełnić bez 

dodatkowych środków.  

 

Przewodnicząca Rady złożyła podziękowania p. Skarbnik,  Zarządowi, radzie  za 

skonstruowanie budżetu na miarę naszych możliwości i cieszy bardzo pozytywna 

opinia RIO oraz Komisji Finansów (…), i że  zgodnie z przepisami ten budżet jest 

konstruowany. 

 

ad. 14.6  
Przewodnicząca Rady Powiatu, M. Osuch ogłosiła przystąpienie do głosowania nad 

całością dokumentu: projektu uchwały budżetowej wraz z autopoprawką.  

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego 

na 2017 rok głosowało:19 - za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących się. 
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Uchwała w sprawie zatwierdzenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2017 rok 

stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu. 

 

Starosta, T. Kranc podziękował radnym , Zarządowi, i p. Skarbnik oraz Wydziałowi 

Finansów i pracownikom starostwa jak również  wszystkim pracownikom jednostek 

organizacyjnych powiatu  za pracę przy opracowywaniu projektu budżetu powiatu. 

Złożył podziękowania wszystkim komisjom za przyczynienie się do opracowania                 

i jego realizacji . 

 

Ad 15 
Interpelacje i zapytania: nie zgłoszono. 

 

Ad 16 

Wnioski, oświadczenia radnych i wolne głosy 

Przewodnicząca Rady  złożyła życzenia świąteczne  od p. I. Wojewódzkiej – Kucz,  

byłej radnej powiatowej. 

Przewodnicząca podziękowania złożyła pracownikowi Biura Rady za dobrą 

współpracę . 

M. Piechocki, Wicestarosta złożył na ręce Starosty T. Kranca puchar za zajęcie IV 

miejsca dla LZS   w Wojewódzkich  Zawodach LZS – ów ,z podziękowaniami za 

wsparcie . 

Starosta T. Kranc podziękował za promocję Powiatu  i wysokie  miejsca  zajmowane 

przez LZS-y, życząc dalszych  sukcesów. 

 

Ad 17 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Powiatu 

Wągrowieckiego, zamknęła obrady XXVI  Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 

               Sekretarz Rady                                           Przewodnicząca                      

        Powiatu Wągrowieckiego                      Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                                

 

          ......................................                           .......................................... 

             /Łukasz Wachowiak/                                     /Małgorzata Osuch/ 

 

 

 

                   Protokolantka 
 

       ................................................ 

                   /M. Substyk/ 
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